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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 3 maart  in het gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden   voorzitter  
de heer H.M.M. van Bree lid
M. van der Heijden lid
de heer J.H. Strijbosch  lid  
de heer M.H.A. Tijssen lid
de heer J. van den Berg plv. griffier
de heer F. van Zeeland plv. lid

Afwezig:
De heer J.C.M. Verschuren lid

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering. De heer Verschuren is afwezig en wordt vervangen door de 
heer van Zeeland.

2.  Afsprakenlijst 4 februari 2020.
- Nieuwe vergaderstructuur:
De voorzitter geeft aan dat het voorstel met betrekking tot de nieuwe vergaderstructuur van de 
raadsagenda is gehaald. De griffier werkt nu aan een nieuw voorstel. 
De ambtelijke inzet is vooraf goed besproken in college en driehoek. Hij geeft aan dat het goed 
is dat dit vanuit de raad een punt van aandacht is.
De ingangsdatum van 1 september wordt waarschijnlijk niet gehaald. Ook hiervoor komt een 
nieuw voorstel.
- Nieuwe handleiding raadsvragen.
De voorzitter zegt dat de griffier een nieuwe handleiding en format heeft ontwikkeld voor de 
afwikkeling van raadsvragen niet zijnde vragen ex artikel 37.
- Klankbordgroep peelgemeenten.
De heer van Bree geeft aan dat raadsleden Maas en Verhoeven elkaar ondersteunen wat betreft 
de samenwerking in de klankbordgroep peelgemeenten.
De heer Tijssen zegt dat de raad nog wel een keer een standpunt moet innemen ten aanzien 
van de klankbordgroep.
De afsprakenlijst wordt conform het concept vastgesteld.

3. Vaststelling conceptagenda van de raadsvergadering van 19 maart 2020.
De heer van Bree zegt dat zijn fractie voornemens is een amendement in te dienen op het 
voorstel met betrekking tot de Verordening Duurzaamheidsleningen. Verder geeft hij aan dat 
zijn fractie voornemens is een motie vreemd aan de orde van de dag in te dienen. Dit gaat over 
de trage afhandeling van rijbewijsaanvragen bij het CBR. Zijn fractie roept daarbij op daarover 
onze zorgen kenbaar te maken bij het ministerie.
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De heer van Zeeland vraagt of de vergoedingen voor asielaanvragers ook de gemeente kunnen 
raken. Deze kosten lopen landelijk nu al op tot € 70 miljoen.
De voorzitter zegt dat dit gaat over asielaanvragen die vooraan in de asielketen zitten. Door de 
achterstanden bij het IND krijgen asielaanvragers vanaf een bepaalde tijd een vergoeding. De 
gemeente is hierbij niet betrokken en kosten komen ook niet bij gemeenten terecht. De IND 
moet dit probleem oplossen.
De agenda wordt conform het concept vastgesteld.

4. Evaluatie Thematische raadsbijeenkomst Omgevingswet 13-2-2020.
De raadsbijeenkomst wordt in het algemeen als positief ervaren. Het was wel veel informatie in 
korte tijd. Het gaat nu vooral nog om het proces en de planning voor de komende jaren.

5. Evaluatie besloten raadsvergadering 13-2-2020
De besloten raadsvergadering wordt eveneens als positief ervaren. Er is begrip voor het feit dat 
het onderwerp vertrouwelijk is besproken.
Het presidium is van mening dat er goede informatie is verstrekt en de keuzes zijn goed in beeld 
gebracht.
De heer Tijssen is van mening dat de mogelijkheden ook voor 100% gebruikt moeten gaan 
worden.

6. Evaluatie commissievergaderingen 18,19 en 20 februari 2020
De commissievergaderingen zijn goed verlopen. Geen bijzonderheden.

7. Bespreking ouderenhuisvesting.
De voorzitter vraagt hoe de onderwerp te behandelen. Vanuit de raad is gevraagd om een 
bredere discussie over seniorenhuisvesting. Wat is de grootte van het probleem en waar liggen 
de oplossingen.
Het presidium constateert dat het in eerste instantie gaat om (de juiste) cijfers en de acties en 
mogelijkheden van WoCom. Mogelijk dat daaruit nog vragen voortvloeien over de Woonvisie, 
zoals actualiteit.
Besloten wordt voor de volgende commissie Ruimtelijk Domein de seniorenraad en WoCom uit 
te nodigen. WoCom wordt gevraagd een presentatie te geven over de seniorenhuisvesting 
alsmede over aantallen toewijzingen etc. Mocht uit die bijeenkomst de behoefte bestaan aan 
een verdere diepgang bijvoorbeeld in relatie met de Woonvisie, dan bekijkt het presidium of het 
zinvol is om een tweede bijeenkomst over huisvesting te plannen.

8. Wat verder ter tafel komt:
- Besteding budget fractieondersteuning
Het presidium besluit dat het budget per fractie beschikbaar wordt gesteld.
- Presentatie BSOB in commissie AZ.
De voorzitter geeft aan dat de nieuwe directeur BSOB graag een presentatie van circa één 
uur wil geven. Hij is van mening dat hier ook de 10-10-10 regel moet worden toegepast.
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Het presidium constateert dat nog niet zo heel lang geleden het BSOB als een keer een 
presentatie heeft gegeven. Er is alleen behoefte aan nieuwe informatie vanuit BSOB. Over de 
normale bedrijfsvoering en beleid is de raad al voldoende op de hoogte.
De voorzitter spreekt af dat hij samen met de griffier de nieuwe directeur uitnodigt en daarbij 
aftast of een presentatie nog wenselijk/noodzakelijk is. De boodschap vanuit het presidium 
zal daarbij worden overgebracht.
- Afspraak begroting: Programma 1 Burger en bestuur.

     Het presidium spreekt af dat de vraag of het organiseren van een thema-avond bestuurlijke 
     samenwerking  nog nodig is, wordt besproken met de achterban en dat daar de volgende 
     keer op wordt teruggekomen.
     - Uitstapje van de Raad.
     De voorzitter stelt dat besloten is het budget voor het raadsuitstapje te halveren. Is het de    
     bedoeling nu eenmaal per twee jaar een uitstapje te organiseren of toch jaarlijks maar dan 
     voor minder geld.
     Het presidium is van mening dat de bedoeling is om jaarlijks een uitstapje te blijven      
     organiseren maar dan tegen minder kosten.
     - Aanpak coronavirus.
     De voorzitter geeft een korte uiteenzetting over de structuur die is opgezet om adequaat te 
     kunnen handelen zodra het coronavirus ook Laarbeek bereikt. Morgen( 4 maart 2020) wordt   
     hierover een raadsinformatiebrief verstuurd. Het presidium vraagt of de raad kan worden  
     geïnformeerd bij een eerste coronapatiënt in Laarbeek, voordat dit in de pers komt. De 
     voorzitter geeft aan dat er zorgvuldige communicatie nodig is en dat de raad zo spoedig 
     mogelijk geïnformeerd wordt.
     - Gasleiding tent Heuvelplein.
     De heer Tijssen vraagt naar aanleiding van het incident op het Heuvelplein met de carnaval 
     of bij de vergunningverlening ook aandacht wordt besteed aan ondergrondse kabels en 
     leidingen.
     De voorzitter zegt dat er goede draaiboeken zijn gemaakt om alle risico’s zoveel mogelijk uit 
     te sluiten, maar dit is nooit waterdicht.

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1 25-10-
16

18-5-17
21-3-17

22-5-18
22-5-18

28-8-18

Deskundigheidsbevordering 
raadsleden.
Aanbevelingen 
rekenkamercommissie n.a.v. 
onderzoek collegeprogramma.
Werkwijze m.b.t. Gem 
regelingen
Herbezinning 
bestuursstructuur, reglement 
van orde en verordening 
commissies.

Proces bestuurlijke 
vernieuwing is 
gaande en er komen 
nog nadere 
voorstellen.

Burg/Griffier
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Voorbereiding vergaderingen 
raadstafel 21 MRE

2. 4-6-19 Thema-avond verbeteren 
democratisch proces

Inplannen 2020 Griffier

3. 5-11-19 Nieuwe vergaderstructuur, 
mits akkoord door de raad

Invoering na het 
zomerreces van 
2020; opstellen 
communicatieplan; 
Het voorstel wordt 
opiniërend voor- 
gelegd aan de 
commissie AZ, 
waarvoor ook de 
overige raadsleden 
worden uitgenodigd.

Griffier

4. 4-2-20 Afhandeling ingekomen 
stukken raad

De afhandeling 
wordt voortaan 
zichtbaar 
gemonitord

Griffier

5. 3-3-20 Presentatie BSOB Met directeur BSOB 
wordt relevantie 
besproken

Burgemeester/ 
Griffier

6. 3-3-20 Afspraak begroting programma 
1 Burger en Bestuur

Noodzaak thema-
avond bestuurlijke 
samenwerking wordt 
in de achterban 
besproken

Fractievoorzitters 


